
Orázág9y ű Éés Híva

iromány z_árn kl 44 521

Érkezett 2017 OKT 1 9 .

	

nri

	

üG_ !__ 5iU

	

"4ili P

	

uw~ra

	

-~s---r~iaaan

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli választ igénylő kérdés! ,

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben.

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes .házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Pintér Sándor belűgyminiszterhez

„Hogyan járhatott össze a TEK által védett Orbán Viktor a TEK által kockázatosnak ítélt Zaid
IVaffával?

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2017 . október 2-án Budapest F őváros Kormányhivatalában tettem iratbetekintést Ghaith Pharao n
honosítási kérelmének megismerésében. Az iratanyag tartalmazta a Terrorelhántási Központ
2016. március 2-án kelt szakvéleményét is, melyb ől világosan kiderült, hogy az nem pusztán Gaith
Pharaon állampolgársági kérelmével, hanem Zaid Naffa Jordánia tiszteletbeli konzulja és másik 7
személy állampolgársági kérelmével kapcsolatos szakhatósági véleményt tartalmazza . Zaid Naffa
esetében a szakvélemény nemzetbiztonsági kockázatot állapított meg .

Kérdezem tehát Miniszter urat :

1. Hogyan lehetséges, hogy a TEK áltál , védett magyar miniszterelnök annak ellenér e
találkozgatott Zaid Náffa jordán tiszteletbeli konzullal, hogy a TEK szakvéleménye alapján Zaid
Nafta nemzetbiztonsági kockázatot jelent?

2. Jelezte-e a Terrorelhántási Központ Orbán Viktornak, hogy Zaid Naffával kapcsolatban
nemzetbiztonsági kockázat merült fel? Ha igen, pontosan mikor történt ez meg és milye n
formában (írásos értesítés, stb - kérem jel őlje meg a levél/értesítés nyilvántartási vag y
iktatószámát)?

3.Amennyiben jelezte ezt a TEK a miniszterelnök felé, úgy mégis miért nem vette ezt figyelembe
a miniszterelnök?

Budapest, 2017. október„<L „

Demeter Márta
(LMP)
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